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Najlepšia zábava graduje – je toho toľko, že sa to aj ťažko ráta. Fico si dovolil ísť na
dovolenku, Blaha s Lipšicom boli spolu na grilovačke, Kotleba sa obesil, ale iba na skúšku,
Krajčí nenosí rúško…
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Na snímke minister zdravotníctva prichytený bez rúška

USA, ich pudlík Veľká Británia či nemecká kolónia vyzývajú k okamžitému prepusteniu akéhosi
ruského blogera a podvodníka, ktorý nedodržal pravidlá podmienečného trestu, a preto bol
uväznený. Rusko neuvalilo sankcie na tieto západné nedemokratické džamahírije za ich bezočivé a
protiprávne zasahovanie do vnútorných záležitostí suverénneho štátu. Rusko neuvalilo na USA
sankcie ani za brutálny zásah pri demonštrácii proti sfalšovaným a ukradnutým voľbám, pri ktorých
zahynulo niekoľko ľudí. A Rusko ani USA zatiaľ neuvalili sankcie na Slovenskú republiku za to, že u
nás už dlhé mesiace je vo väzbe celý rad ľudí, ktorí neboli odsúdení, úrady nerobia v ich prípadoch
nijaké úkony a sú tam iba na základe pochybných udaní kajúcnikov, ktorí vďaka tomu behajú po
slobode.

Títo uväznení, ale neodsúdení predstavitelia justície z čias predošných vlád sa vo väzbe zjavne nudia,
a preto si krátia čas samovraždami. Údajne sa po dlhých mesiacoch bez súdneho procesu vo väzbe o
samovraždu pokúsila aj uväznená sudkyňa Monika Jankovská, ale pokus prežila. Ktovie kto bude
ďalší…

Prešovskú väznicu navštívila komisia, ktorá skúma, ako mal spáchať samovraždu generál Milan
Lučanský. Pre istotu v tej komisii chýba zástupca rodiny Lučanskej, europoslanec Miroslav
Radačovský – asi aby nerušil objektívnosť a nezaujatosť práce komisie. Už z toho vidno, že komisia
pracuje naozaj nezaujato a poctivo. Člen tejto komisie, poslanec Marián Kotleba sa dokonca pokúšal
cvične obesiť na teplákovej bunde tak, ako to údajne urobil generál Lučanský. Divné – napriek
presne rovnakým podmienkam to u neho nefungovalo. Možno preto, že pri tom nemal asistenta a
odborného poradcu kalibru Mikuláša Černáka. Koaličné mocenské komando by mu ešte chcelo
dopriať dostatok príležitostí, aby sa v tejto činnosti zdokonalil – ale o tom musí ešte rozhodnúť
Najvyšší súd.

Noví, nepoškvrnení, antikorupční

Medzitým v reakcii na personálne čistky a manažérske katastrofy ministra Branislava Gröhlinga



zutekal z Ministerstva školstva takmer celý personál Inštitútu vzdelávacej politiky. „Vyučil sa za
obuvníka, nikdy sa tým neživil. Odišiel do Anglicka, kde si urobil vizážistický kurz. Po návrate na
Slovensko si otvoril sieť kaderníctiev a robil kaderníka. Vyštudoval právo, ale nikdy sa ním neživil.
Diplomovú prácu opísal. Aké predpoklady má na to, aby zastával post ministra školstva?!“ pýta sa
ohľadne ministra Gröhlinga na sociálnej sieti bývalá predsedníčka SNS Anna Belousovová. Tá dobrá
žena nepochopila, že vo vláde plagiátorov je práve toto tou najlepšou kvalifikáciou, a práve preto
tento človek zastáva to najzodpovednejšie miesto: funkciu ministra školstva.

Ústavnoprávny výbor Národnej rady vypočúval kandidátov na špeciálneho prokurátora. Hovoria
tomu grilovačka. Lenže negrilovalo sa žiadne malé prasiatko, ale griloval sa kandidát menom Daniel
Lipšic. A griloval poslanec menom Ľuboš Blaha. A veru, Blaha si grilovačku riadne užíval. Stručne
zhrnul do otázok niektoré z hlavných problémov, prečo by tým, kto bude posudzovať hriechy iných,
určite nemal byť práve sprofanovaný hriešny politik Lipšic. Len samotný tento neúplný výpočet mu
trval takmer štvrť hodinu. Na záver vypočúvania bol vypočúvaný politik už celkom ugrilovaný. A čo
napísali pravdovravné korporátne médiá? Uhádli ste: že vraj ugrilovaný nebol Lipšic, ale Blaha…

Za všetko môže aj tak Smer

Vyšetrovateľka, prokurátorka a sudkyňa Monika Tódová z vládnej strany Denník N podrobila na
tlačovke strany Smer-SD prísnemu pokarhaniu predsedu tejto strany Roberta Fica za to, že si dovolil
bývať, ísť na dovolenku a dokonca chodiť plávať. Vysvetlila mu, že to všetko môže iba za peniaze
daňových poplatníkov, a že teda ona má právo ho v tomto kontexte ľubovoľne šikanovať. Teda
nepovedala to presne takto, ale vyznelo to presne tak. A ohradila sa proti tomu, keď jej Fico vyhodil
na oči, čo ona robí so svojou… povedzme že priateľkou, sudkyňou Záleskou. Fico jej však uprostred
tej veselej zábavy zabudol pripomenúť, že aj sudkyňa je sudkyňou za peniaze daňových poplatníkov,
a že vynášať utajované skutočnosti je trestný čin.

Podaktorí dvojmetroví prestitúti z korporátnych médií upadli do tranzu z toho, že predseda strany
Hlas-SD Peter Pellegrini v čase, keď bol predsedom vlády, si dovolil v rámci štátnej reprezentácie
letieť lietadlom do Drážďan na predstavenie slovenského speváka. Treba mať pre nich pochopenie: to
bola konečne téma, ktorá stála za zmienku. Oni chudáci nemajú teraz veľmi o čom písať – odkedy
nastúpila antikorupčná a bezškandálová vláda, je tu úplná nuda. To nie je ako za starých dobrých
čias, keď ich úžernícky pozemkový liebling lietal každý víkend z Bratislavy do Popradu za manželkou
štátnym špeciálom. Vtedy bolo tých smeráckych tém na kritizovanie ojojoj…

Apropo, Fico: predstavte si, on naozaj bol na dovolenke! A dokonca v Dominikánskej republike, ale
nielen tam: vraj navštívil aj iné krajiny. Kým iní občania sedia doma, on si ide na dovolenku. A
dokonca si to, podľa dostupných informácií užíval, predstavte si to! Nebyť korony, tak by toto bola
zatiaľ najvážnejšia, takpovediac nosná mediálna téma roka 2021.



Na snímke Igor Matovič prichytený bez rúška

Čo nové v krajinke Lockdownistan?

Marek Krajčí, jeden z hlavných protagonistov korona teroru, ktorý Matovičovo mocenské komando
aplikuje na Slovensku – vrátane vulgárnych, doslova likvidačných pokút za nenosenie rúška, ktoré
môžu dosiahnuť až 1659 eur, čo pre mnohých občanov predstavuje štvrťročný príjem – bol
odfotografovaný na zasadnutí vlády bez rúška. Akí zlomyseľní sú niektorí ľudia voči pánovi
ministrovi, všakže? Nedoprajú mu ani pobyt medzi kolegami bez tej otravnej handry. Viete si vôbec
predstaviť, aké je to pre pána ministra nepríjemné, mať to toľké hodiny na tvári?

Junta úspešne pokračuje v udržiavaní kovidovej paniky a zmätku, aby sa občania v lockdowne
nenudili. Pripravila atraktívne novinky ako análny test a esemeskový lockdown, ktoré však ľudí
nenadchli – boli iba vítanou inšpiráciou na vtipy nudiacich sa lockdownovčanov. Niektorí napríklad
navrhovali oba tieto nápady spojiť a poslať vládnu juntu aj s ich esemeskami… veď viete kam.

No a do toho konečne prišli tie testy. Riško to už nevedel dlhšie zdržiavať, na Slovensko prišlo 8,4
milióna testov. Tých nepríjemných, čo vám strčia takmer až do mozgu. A tak Igorko bude konečne
mať svoje testovanie, ktorého sa nevie dočkať už dva mesiace.

Že sa ľudia nechcú testovať? No tak budú musieť. Snáď tie testy nevyhodíme. Začínajú platiť nové,
prísnejšie pravidlá: rodičom, ktorí sa nedajú otestovať každých sedem dní, nepustia deti do školy a
štát nebude v tomto prípade preplácať OČR. Bez testu, najviac sedemdňového, nebudete môcť ísť do
práce. No inými slovami, dnes už všelikto vyvíja alternatívne, menej invazívne metódy, už je k
dispozícii kloktacia metóda, a preto treba tieto protivné testy minúť čím skôr.
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